
Bestyrelsesmøde torsdag den 1. maj 2014. 

Referat 
 

Fremmødte: Thorkild Lind (TL), Evald Lynggaard (EL), Jesper Møller (JM), Michael Thaarup (MT). 

Referent: JM. 

1. Konstituering. 

a. Valg af formand, næstformand, kasserer og sekretær. 

Formand: MT. Næstformand: TL. Kasserer: EL. Sekretær: JM. 

2. Ansøgninger – sponsorater og fonde – orientering og status. 

a. Spar Nord Bank og Fonden 

TL har ansøgt Spar Nord Bankens centrale fond om 15.000 kr. til støtte i forbindelse med sikkerhed 

(svømmeveste og andet sikkerhedsudstyr) af nye roere og gæsteroere, der introduceres til 

havkajaksporten. Ansøgningen blev ikke imødekommet men en tilsvarende ny ansøgning er 

tilsendt bankens lokale fond. 

b. Batman og andre 

Batman støttede os med 5000 kr. i 2013. EL sender en ny ansøgning til Batman for 2014, mens TL 

søger om støtte fra Fiskernes Fiskeindustri. 

c. Ansøgninger til fonde 

TL søger om støtte fra Trygfonden. 

3. Klubbens økonomi 

a. Henstilling fra generalforsamlingen ang. medlemssponsorater 

På sidste generalforsamling blev det henstillet, at der i forbindelse med kørsel (ture, kurser, m.v.) 

på indtægtssiden i budgettet optræder to poster, dels medlemssponsorater (kørselsindtægten fra 

de personer, hvis biler benyttes) og dels tilskuddet fra den såkaldte Frederikshavnerordning, og på 

udgiftssiden optræder én post, nemlig godtgørelse til de personer, hvis biler benyttes.  

b. Revurdering af budget 



EL finder en konkret løsning på, hvordan ovenstående implementeres i budgettet. 

4. Instruktører – orientering fra møde. 

a. Status på instruktøruddannelsen 

MT orienterede om uddannelsesplanen for klubbens instruktører i 2014 (MT, JM, Anne-Johanne, 

Andreas, Frederik, Jesper N.) 

b. Kort fra instruktørsamling den 12. april 

MT orienterede om instruktørsamlingen den 12. april i Limfjordscenteret, hvor han og Andreas 

deltog. Bl.a. lærte de en del teknik af Martin Plough. 

c. Fællesroning og videreuddannelse af klubbens medlemmer. 

Hvad der tidligere hed ”Begynderroning” hedder nu ”Fællesroning” for at signalere, at roturene på 

mandage og torsdage kl. 19-21 i sommerhalvåret er for os alle. På nogle af disse aftner vil der 

afsættes tid til tekniktræning. Tilmelding/framelding er senest kl. 12 samme dag. Første 

fællesroning finder sted den 5. maj og en plan for turansvarlige er på plads for den kommende tid. 

5. Evaluering af vinterens svømmehalstræning. 

a. Konceptet og kvaliteten 

MT orienterede om træningen i svømmehallen på mandage i vinterhalvåret, hvor deltagerantallet 

har varieret fra 3 til 8 personer, og de to timer har været passende. Han fandt det var en god 

ide/reklame at havde de to klubkajakker permanent liggende i svømmehallen. 

b. Økonomien 

Indtægterne herfor har været på i alt 2580 kr. og udgifterne var i alt 10673 kr.   

c. Hvordan gør vi fremadrettet 

Bestyrelsen fandt det rigtigt at tilstræbe en ny udgiftsneutral ordning. EL vil opstille en ny model, i 

stil med 6-8 gange søndage a’ 3 timer. JM ønsker at traileren igen benyttes til fælles transporter af 

kajakker.  

6. Roeruddannelsen 24-25. maj 2014. (Michael) 

a. PR for uddannelsen – internt og eksternt. 

Der er p.t. 2 tilmeldte. JM vil spørge David, om han er interesseret, og MT udsender en mail til 

klubbens medlemmer om arrangementet. Desuden vil vi forsøge at få det omtalt i SkagenAvis.dk 

og Skagen Onsdag. 

b. Gennemførelse af uddannelsen. 

MT, JM, Frederik og Jesper N. har givet tilsagn om at medvirke som instruktører. 



7. Åbent hus den 7. juni – PR for klubben. 

a. Program og indhold – gennemførelse af dagen. 

MT orienterede. Som instruktør udefra blev Tue Olesen eller Jakob Jensen foreslået. Medlemmer 

fra HTN (havkajakklubben i Strandby) inviteres til arrangementet, hvor der udover 

underholdningen på vandet vil være kaffe på kanden, pølser på grillen og drikkevarer på køl og 

mulighed for eventuelt kommende medlemmer til at prøve at ro havkajak. 

b. Økonomi – herunder betaling for instruktør. 

DGI støtter med 1500 kr. til instruktørudgifter. 

c. PR for arrangementet. 

Forventes at finde sted på 24Nordjyske, SkagenAvis.dk, Skagen Onsdag, m.v. 

8. Eventuelt 

Der var enighed om at spare på udgifterne resten af året, så klubbens økonomi konsolideres.  

Vores kassebeholdning er p.t. på ca. 11.000 kr. (+ evt. kommende sponsorater).  

JM foreslog et fast punkt på dagsordenen vedr. dato og punkter til næste møde. 

 Udgifterne i forbindelse med uhensigtsmæssig brug af varmepumpen blev diskuteret. En 

instruktion på tryk og placeret i nærheden af varmepumpen kunne være en ide.  


